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Vragen van het lid Van Tongeren (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over Otapan (ingezonden 7 april 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Eigenaren gifschip Otapan lieten geld via 
Nederland stromen»?1 

Vraag 2
Is het u bekend dat tijdens een Algemeen overleg op 2 februari 2012 uw 
ambtsvoorganger is verzocht de kosten van de sanering te verhalen op de 
eigenaren van de Otapan?2 

Vraag 3
Deelt u de mening dat, nu de eigenaren bekend zijn, de kosten voor sanering 
van de Otapan op hen verhaald moeten worden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Welke stappen gaat u ondernemen om de kosten voor de sanering van de 
Otapan, inclusief wettelijke rente, te verhalen op de eigenaren van de Otapan 
of op de toenmalige bestuurders? 

Vraag 5
Overweegt u juridische stappen tegen bij de Otapan betrokken partijen? Zo ja, 
welke? Zo nee, waarom niet?

1 Financieel Dagblad, 6 april 2016, http://fd.nl/economie-politiek/1146157/eigenaren-gifschip-
otapan-lieten-geld-via-nederland-stromen

2 Kamerstuk 22 343, nr. 280
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